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 V podvečer Michalovciach v osve-
tovom stredisku Zemplín zneli krásne songy 
chvál, gitary, klávesov, basy a bubna. Aj tu 
sme podľa slov zo 150-teho žalmu chválili a 
oslavovali Hospodina radostnými piesňami 
sprevádzanými hudobnými nástrojmi. Pokra-
čovali sme tu v našom  misijnom januárovom 
ťažení po Rožňave. Chvály vystriedala opäť 
živá pastorova kázeň. V jej úvode zaznela hneď 
jeho otázka: „Kto dnes prišiel, aby dostal záz-
rak? Dostane ho! Sám Pán Ježiš by sem prišiel 
aj pre  jedného človeka, aby ho zachránil. Boh 
bude dnes k  tebe veľmi dobrý, lebo Boh je 
veľmi, veľmi dobrý.“ Potom pastor pokračoval 
pozoruhodným príkladom z jedného biblického 
príbehu:
 „U chorého pri rybníku Bethesda sa 
uzdravenie stalo tak, že Ježiš povedal : „Vstaň  
....  a choď.“ (Ján 5.2-15) Ježiš uzdravoval hneď. 
On nezlyhal nikdy. I dnes keď povie skrze pasto-
ra, vstaň, teda choď! Lebo Ježiš je ten istý včera 
- vtedy, dnes i zajtra. Nie chorý šiel k Ježišovi, 
ale Pán prišiel k  chorému a  uzdravil ho hneď. 
I ty uver, lebo keď ťa Pán osloví, pretože On 
prišiel, príde k  tebe , nie ty ideš k  Nemu. I  na 
zem prišiel Ježiš k nám, a to raz a navždy. Prečo 
Boh, Ježiš môže prísť a ku komu sa On zázračne 
priblíži? Je jedno  aký si, či dobrý, či zlý, či boha-

ZÁZRAK PRÍDE 

HNEĎ
Chváľte Ho zvukom trúby! Chváľte Ho na harfe a na citare!

  Chváľte Ho na bubon a kolotancom! Chváľte Ho husľami a píšťalou!
Chváľte Ho zvučným cymbalom! Chváľte Ho cymbalom radostného kriku!

        Žalm 150,3-5
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tý, či chudobný, či čistý, či nie. Dôležité je že si 
človek, nejaký človek a hlavné je, že si  tu a On 
sa k tebe priblíži. Stačí, že si „nejaký“ bez ved-
ľajších úmyslov, bez skrášľovania, apod. Stačí, 
že Ho očakávaš. Teda, ak máš očakávanie, veľké 
očakávanie. Očakávanie vierou. Aj tí chorí pri 
rybníku očakávali hnutie vody (Ján 5,3). Poze-
rali na vodu, aby boli uzdravení od akéhokoľvek 
neduhu. Pán Ježiš príde k tomu, kto verí a srd-
com Ho očakáva. K  tomu, kto sa pozerá (ako 
chorí na tú vodu) na Ježiša a očakáva hnutie – 
odchod choroby, či iného nedobrého zo svojho 
života. My sa však nemusíme báť, že nás niekto 

predbehne, ako toho chorého pri rybníku. Len 
ten zažije Boží dotyk, Ježišovo priblíženie, kto 
„nezaspí“, ale napäto očakáva, že sa to, čo ho 
trápi, pohne od neho preč. Ježiš chce, aby si ve-
del, že On ťa chce uzdraviť.“
 Tu nám pastor pripomenul príbeh 
o malomocnom, ktorý vedel, že Ježiš vie uzdra-
viť, ale nevedel, či chce. Preto sa Ho na to opýtal 
a dostal od Ježiša takúto odpoveď: „Chcem, buď 
čistý!“ A  malomocný odchádzal po Ježišových 
slovách očistený – uzdravený. My sa nevieme 
sami dostať do uzdravenia, máme málo síl, 
nevládzeme, ale Ježiš vie, že my nevieme „vy-

rábať zázraky“. On všetko vie, vidí, čo ťa trápi, 
aké máš útoky. Ten chorý pri rybníku Bethesda 
bol dlho chorý, tridsaťosem rokov chcel byť 
zdravý, no nešlo mu to. Vlastne, čakal pomoc 
od človeka, že ho niekto znesie do vody. (Ján 
5.7) A  to bol dôvod, prečo bol tak dlho chorý. 
Aj my možno hľadáme pomoc u človeka, obze-
ráme sa stále okolo seba, kto nám pomôže. Keď 
Ježiš povedal chorému “vstaň!” a ten bol hneď 
uzdravený, hneď uveril Ježišovi a hneď vstal.
A  pastor pokračoval: „Ty nie človeka potrebu-
ješ, ale Ježiša! On pozná, čo potrebuješ, vie to 
a  hneď ti to aj dá: uzdravenie, radosť, zázrak. 
Hneď. Dostaneš zázrak, ale si ho nedaj vziať! Ty 
povedz: „Ježiš povedal, Ježiš uzdravil“. A diabol 
od teba utečie. Ježiš od teba nikdy neodíde. Je-
žiš Kristus prišiel k tebe, lebo ťa miluje.“
 Večerné evanjelizačné podujatie 
v Michalovciach bolo ukončené Božími „hneď“ 
zásahmi, ktoré zažili naše sestry, ako napríklad: 
Katka mala uzdravenú nohu, Oli ľadviny, Pat-
rícia hlavu, Rutika pravé koleno a sestra Berta 
z  Michaloviec mala bolesti v  krížoch, ktoré po 
modlitbe hneď prestali. Hallelujah. Sláva a vďa-
ka Pánovi za tieto zázraky, ktoré zasiahli do na-
šich životov hneď v Michalovciach 24.1.2019.


